
Ordinær generalforsamling for 

Hundigegaard Antennelaug 
Tirsdag d. 6. marts 2018 kl. 1900 i Greve Medborgerhus.  

 
Dagsorden i henhold til vedtægterne:  

 
1. Valg af dirigent (konstatering af fuldmagter) 
2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år 

3. Aflæggelse af regnskab 
4. Fastsættelse af tilslutningsafgift og abonnementsafgift 

5. Eventuelle forslag 
6. Valg af bestyrelse og suppleant. På valg er: 

sekretær Bjarne Mejer  

tekniker Allan Puggaard 
kasserer Tina Birch Mejer 

suppleant Ole Bjarno Jensen 
7. Valg af revisor 

valg af revisorsuppleant 

8. Eventuelt 
  

 

Ad 1. Henning Christoffersen valgt ved akklamation.  
 

Ad 2. Formanden gennemgik den udsendte beretning. 
Sløjen 5. Er der flere der har haft problemer og været nødt til at genstarte routeren? 

Umiddelbart var det ikke et kendt problem. Kontakt YouSee og fejlmeld, de kan se hvordan 
det kører. Ét andet medlem fik byttet routeren, hvorefter det virkede igen. 
Hvad betyder de 5 års binding? Vi skal bruge YouSee i 5 år fremover hvoraf  det ene  er ved 

at være gået og kan ikke skifte leverandør i perioden. 
Moserøjel 4 hvad dækker perioden? Alt, vi skal tage TV signal og Internet fra YouSee, der 

kommer ikke omkostninger ud over de almindelige tv-pakkestigninger og vedligeholdelse. 
Der skal heller ikke garanteres et vist antal tilslutninger til anlægget. Teknikeren gav en 
teknisk forklaring om ændringerne. 

Kærrøjel 1. Får vi hurtigere hastighed? Man får den hastighed man har bestilt hos YouSee, 
men kan fremover få op til 1 gb. 

Beretningen herefter taget til efterretning 
 
Ad. 3. Kassereren gennemgik regnskabet. 

Storebjerg 31 påpegede nogle uhensigtsmæssigheder i regnskabet, da der igen i år er 
forvirring omkring opstillingen, hvor der er poster med og uden moms og omkring  status.  

Det blev foreslået, at regnskabet i år blev givet til en ekstern revisor, der laver en korrekt 
opstilling, så der bliver en opstilling med momspligtige poster og momsfritagne poster. 
Kærrøjel 1 mente at regnskabet var rigtigt nok, men 2016 og 2017 var med og uden moms, 

hvilket forvirrede. 
Efter en debat går regnskabet snarest til revisor. Regnskabet blev herefter betinget godkendt 

og skal til endelig godkendelse ved ekstra ordinær generalforsamling. 
Anmodning fremsat om gebyr ved besvarelse på spørgsmål fra mæglere, m.v. ligesom 
grundejerforeningen gør. 

 
Ad. 4. Budget blev fremlagt. Det er lykkes at holde minimale prisstigninger i år, men det 

fremlagte budget var uden revisionen af regnskabet der blev vedtaget under punkt 3. Når vi 
har en revisionspris vil budgettet blive justeret. Budgettet blev godkendt midlertidigt af 
hensyn til opkrævning og kommende snarlig betaling til YouSee og Verdens TV. 

 
Ad. 5. Forslag om anførsel af fristen for indsendelse af forslag skrives på indkaldelsen. Vil 

komme på fremover. 



Forslag om at pakkepriserne kommer på indkaldelsen. Det er ikke helt muligt, da det 
afhænger af vedtagelse af budgettet, men der vil fremover blive påført bestyrelsens oplæg til 

de kommende pakkepriser. 
Forslag om betaling af pakkerne i to rater. Der bliver arbejdet på at lave en opdeling i to 

rater. Det vil ikke blive to lige store rater da der er forskellige udgifter på året. Der vil 
desuden komme ekstra udgifter til Nets for den ekstra opkrævning. Der vil blive arbejdet på 
det. Det kræver en vedtægtsændring med opkrævning to gange om året. Bestyrelse arbejder 

på vedtægtsændringen og kigger på prisen for flere opkrævninger. 
 

Ad 6 alle genvalgt 
 
Ad. 7. Revisor Henning Christoffersen og suppleant Mariann Hjertoft begge genvalgt 

 
Ad 8. Der er fra d. 1. april 2018 mulighed for at medtage det indhold der hører til ens 

abonnement og streame det i EU landene. Dvs. musik, tv og film.  
Vi vil igen anbefale Bland Selv. Husk muligheden for Bland Selv er indeholdt i pakkeprisen  i 
mellem- og fuld pakken. Der lige kommet et nyt pointsystem, så man også kan vælge 

streamingtjenester. Man til melder sig ved YouSee kundeservice. Kontakt herefter 
bestyrelsen, da der skal skiftes filter i boksen. Der har været "episoder", hvor medlemmer 

har været hos YouSee i Waves og fået prakket et abonnement på, som er svært at få ændret 
igen. Husk vi har bedre priser!!  

Se mere på http://www.hundigegaardantennelaug.dk/Kanaloversigt/ 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden, hvorefter generalforsamlingen blev ophævet 

 
 

………………………………………….. 
Henning Christoffersen 

dirigent 

………………………………………….. 
Torben Brasgaard 

formand 

…………………………………………. 
Bjarne Mejer 

referent  

 
Bestyrelsen har efterfølgende konstitueret sig som følger: 

 
Torben Brasgaard formand@hundigegaardantennelaug.dk Dørrøjel 23 56 14 49 81 
Vibeke Sneistrup naestformand@hundigegaardantennelaug.dk Engrøjel 33 43 69 06 35 

Bjarne Mejer sekretaer@hundigegaardantennelaug.dk Marholm 72 43 69 08 60 
Allan Puggaard  tekniker@hundigegaardantennelaug.dk Dørrøjel 31 43 90 76 90 

Tina Birch Mejer kasserer@hundigegaardantennelaug.dk Marholm 72 43 69 08 60 
 
  

INDBETALING AF KONTINGENT 
 

2.150 KR. FOR GRUNDPAKKE, 4.550 KR FORMELLEMPAKKE OG 5.850 KR. FOR FULD PAKKE, 
OG 400 KR FOR BREDBÅND UDEN TV (PLUS PRISEN FOR DEN HASTIGHED MAN ØNSKER)  

SKAL SKE SENEST DEN 3. april 2018. 

 
Såfremt kontingentet ikke indbetales rettidigt vil der blive pålagt et gebyr på kr. 50,- 

Såfremt den nye frist for indbetaling også overskrides, vil der uden yderligere varsel blive 
afbrudt for signalerne og jfr. vedtægterne vil det være en bekostelig affære atter at få 
genåbnet. 

Vi vil stadig opfordre til at man tilmelder kontingentbetalingen til PBS. Antennelauget har PBS 
nr.: 03560074 og Debitor gr. nr. 00001 


